
Østbirk Idrætsforening 

 
Referat af fællesmøde den 14. maj 2012 
 
Deltagere fra udvalgene: Carsten (cykling), Martin (Fodbold), Flemming (Petanque), 
Torben (Løb), Birthe (Håndbold), Søren (Hjemmeside), Helle (Gymnastik), Bent (Atletik), 
Dan (Dart) og Peter (Badminton) 
Deltagere fra bestyrelsen: Torben B, Torben P, Poul, Emma, Kirsten og Gudrun (ref.) 

 
Dagsorden: Behandling: Ansvarlig 

for 
opfølgning: 

1. Bestyrelsen orienterer 

 
ØIF stillede med 20 vagter til Giro d’Italia – fik et godt 
forløb. Honoreret med 300 kr. pr. vagt – de fordeles til 

de medvirkende udvalg 
Kopirummet er flyttet midlertidigt og bruges p.t. af en 

fysioterapeut til formiddagsbehandling – selvstændig 
forretning. 

Skanderborg Festival fik ikke plads til ØIF i år, men vi 

søger igen næste år. 
Halgulvet er taget op og erstattes af kunststofgulv. Der 

er etableret nyt varmeanlæg. Torben har forhørt, om 
der kan blive penge til at friske op i klubhuset og blive 

til nye møbler. 

Hallens bestyrelse har besluttet at sætte væg op, så 
klublokaler kan benyttes som mødelokale. 

Hallen har desuden foreslået kommunen, at scene-
området indrettes til gymnastiksal – kommunen 

vurderes at være positiv. Kommer det til realiteter, 
inddrages gymnastikudvalget. 

ØIF-stand på 8752-Messen. Det var en god oplevelse. 

ØIF benyttede lejligheden til at skaffe nye annoncører til 
”8752”. 

 

2. OK-aktiviteter ved 

Superbrugsen d. 11. august 
10.00-14.00 

 

 

I 2011 har ØIF tjent 7.500 kr i benzinsalg. Håber på 

stigende. 
Ny aktivitet 11. august. Petanque tjekker om udvalget 

kan tage tjansen. Evt. vil Emma gerne deltage. 
Ved fremstødet i april tegnedes 10 nye kort og 14 

elkunder, som kontaktes efterfølgende. El-kunder, der 
har benzinkort, giver 12 øre pr. l.  

 
 
Flemming 

3. Østbirk Fitness. 

 
René Sørensen har kontaktet idrætsforeningen om 

samarbejde om fitness-centret. 
Der var overordnet positiv holdning til at støtte centret, 

men der var tvivl om, hvorvidt det var muligt at skaffe 

medlemmer nok.  Melder tilbage, at større fleksibilitet 
kunne tiltrække flere medlemmer, f.eks. 

klippekortordning. 

 



4. Dartafdelingen – 

lokaleproblemer 
Dartafdelingen skal være ude af skole-bygningen senest 

ved udgangen af juni. 
Skovhuset er bragt i forslag. Horsens Kommune vender 

tilbage om denne mulighed. Kommunen er forpligtet til 

at stille lokaler til rådighed. 
Lejligheden i hallen er også en mulighed at leje. 

 

5. I-FRONT kursus 2012 Gudrun tovholder  
Artikel om udbyttet – 8752 og Østbirk Avis. 

Programmet sendes til udvalgene, som bedes komme 

med forslag til deltagere. 

 
Gudrun 

Alle udvalg 

6. Hjemmesiden - samt 

status på online tilmelding 

og betaling 

On line tilmeldinger menes at fungere udmærket. 

Problemer med rabatter på kontingentet – der menes 

ikke at være løsninger på delkontingent og rabatter for 
to hold etc. 

Der efterlystes vejledning, der skal være på nettet hele 
tiden. 

Kirsten viste, hvordan der kan sendes mail til et hold. 

 

7. Økonomi Ca. 70.000 støøtekroner fra Horsens Kommune – hvilket 
er mere end budgetteret. 

 

8. Orientering fra udvalgene Hjemmesiden: siden nytår: 3231 besøgende. 760 pr. 

måned. Siden nye hjemmeside maj 2011: 8956 
besøgende – 748 i gens. pr. måned. 

Håndbold: Sæsonen slut. Leder efter trænere. Mangler 
til fire børnehold.  

Løb: Torben Juhl har lavet intervaltrænet hen over 
vinteren. Med til at gruppen af dygtige løbere er vokset. 

En underviser i teknik. Ændret niveau med seks uger på 

samme niveau, hvorefter man kan stige i niveau eller 
blive på holdet. Køber i år flag med ØIF-LØB, som skal 

med, når ØIF-løberne er til stævner. 
Petanque: Kører rigtig godt. 40 tilmeldte. 4 hold tilmeldt 

DGI-turneringen. Som noget nyt tager nogle ud og 

spiller andre steder. Har jubilæum, men vil ikke lave 
noget særligt. Fin oplevelse at være med til Giro d’Italia.  

Fodbold: Stor aktivitet, og mangler ingen trænere. Nye 
seniortrænere er kommet godt i gang. Ca. 8 nye 

seniorspillere. Skal drøfte fremtidig strategi med 

AC Horsens.  88 fra Østbirk til AC Horsens-pokalfinale. 
Hjemmekamp-dag i september med ekstra tiltag. 

Aktivitetsmøde – skal have flere folk på banen. Bruger 
selv ca. 20 timer om ugen på ØIF – ikke holdbart. 

Arbejder på spillertavle.dk – arbejdsredskab til 
kampfordeleren med fladskærm i stedet for opslagstavle 

til kampprogram. 

Spurgte efter restancelisten – Kirsten følger op. 
Tidligere aftalt, at den skal ud hver måned sammen 

med månedsopgørelse – økonomi. 
Pigeraketten har givet en halv snes nye medlemmer. 

Cykling: To nye i udvalget - deler opgaverne – ingen 

decideret formand. Kontaktperson på hvert hold. 
Godt fra start. Løft at have fået cykeltøj – kommer i 

begyndelse af juni. Fremmøde op til 25 afhængig af 
vejret. Mener ca. 40 deltagere i alt. 6-8 nye, men også 

frafald. Sommerfest 30. juni. Drøftet mountainbike-hold 
– vil være en god vintertræning. 

Badminton: Ligger stille. Henvendelse om mini-ton for 

børn i skolefritidsordningen og før, men badminton har 
ikke ledige timer. Sommer-badminton drøftet – tages op 

med Jesper. 
Dart: De sidste turneringskampe – håber at rykke op i 
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3. division – har fået to spillere fra Århus. 

Juniorspillerne blev nr. 3 
I slutningen af maj kamp med Horsens-klub for at få 

flere spillere herud. Er fortrøstningsfulde. 

Privat forening spiller elektron-dart – har talt om 
samarbejde.  

Atletik: Gang i seniormotion og Idrætsmærke (34 
deltagere). 

Gymnastik: Step-hold fortsat som sommerhold – 23 
deltagere. God sæson afsluttet – nu forberedes næste 

sæson. Ingen træner til junior-mix. Ser ikke godt ud for 

springholdet generelt – rene pige- og drengehold bliver 
droppet grundet mangel på ledere. Tyder på færre hold 

i næste sæson. 
Musik-problemer. Forstærkeren i stykker. Deles med 

skolen om udgiften, men skolen bruger den ikke meget, 

og har ikke penge på budgettet til rep. 
Instruktørerne har alle fået en træningsdragt med navn. 

9. Evt. Sponsor-jakke i petanque med gl. Sparekassen- reklame 
– har syet det over. Lederen i den nye sparekasse – 

Kronjylland – har klarmelding om en måneds tid om et 

nyt jakke-sponsorat.. 

 

 

 


